
 

 

 
Zápis ze schůzky  RC Ostrava dne 28. 01. 2013 
 
(Schůzka se konala v Hotelu Vista Ostrava) 
 
 
Přednáška:   Petr Musil – Důchodová reforma očima odborníka 
 
Agenda a diskuse: 
 

1. L. Ženatý seznámil členy klubu s následujícími informacemi z  rotariánské pošty: 
- Dopis k PR na George J. Podzimka, současně s tím odeslán odkaz na rozhovor 

O.Urbana v televizi POLAR 
- Cena Viktora Príkazského – návrhy na ocenění jednotlivých projektů. T: návrh do 

28.2.2013.  Navrhneme projekt STRUŽIELKA v příštím roce – po ukončení jeho 
20. ročníku (zajistí L. Ženatý) 

- Připomněl Klubové volby a nezbytnost uvedení jmen a funkcí zvolených činovníků 
na web RI i RD 2240 (termín do 31.1.2013).  

- Vyzval kolegy v klubu k zamyšlení nad jistým ustrnutím a zakonzervováním  naší 
činnosti. Uvědomil si to opakovaně při zdlouhavém hledání funkcionářů na příští 
období. Měli bychom si navrhnout a vyzkoušet nový algoritmus střídání a změn i u 
ostatních funkcí vykonávaných členy klubu.  
 

2. J. Zajíc:  
- Seznámil členy klubu se závěrem několika jednání s kolegy navrženými do funkce 

sekretáře klubu na období 2013/14. Ivo Franc souhlasí s navržením do této 
funkce na příští funkční období. Jeho souhlas je spojen s podmínkou, že klub 
nebude počítat s jeho následnou funkcí prezidenta. Ivo Franc byl zvolen 
přítomnými členy se zohledněním této podmínky.  

- Tlumočil kolegům pozvání budoucího presidenta sousedního Rotary klubu 
Ostrava International pana Prof. Tomáše Čermáka k účasti na tradičních 
Vepřových hodech, které tento klub pořádá v Kravařích v sobotu dne 2.2.2013. 
Jedná se o akci s vysokou gastronomickou hodnotou a následnou tradiční 
zábavou typickou pro tento region. Prof. Čermák srdečně zve všechny zájemce i 
jejich partnery nebo rodinné příslušníky. 

 
3. L. Ženatý:  

- Původně plánovaná informace Lukáše Plačka z Rotaractu Ostrava City pro náš 
klub se nekoná. L. Plaček nás chtěl informovat o dalším pokračování ART-Aukce 
v roce 2013. Bohužel nepřišel a na telefonické volání zatím nereagoval. 

- Vyzval kolegy k dalším přednáškám, neboť stále nemáme naplněný program. 
Přednášky na základě této výzvy přislíbili R. Kadlučka  „Aktuální změny 
v dopravní obslužnosti Ostravy“ a dále A. Krajina „Investice“- (název bude ještě 
upřesněn).  

- Informoval o zpracování formuláře pololetního výkazu SAR – „Semi - Annual 
Report“, jehož odeslání do evropské centrály v Curychu zajistil. Pokladník klubu 
A. Vojtasík mezitím provedl úhradu našich poplatků s tím souvisejících. 
 

4. J. Zajíc: 
- Poděkoval I. Francovi za vstřícnost k návrhu na převzetí funkce sekretáře klubu 

v nadcházejícím období. 



- Poděkoval L. Ženatému a A. Vojtasíkovi za zpracování, odeslání a úhradu 
poplatků klubu souvisejících s pololetním výkazem SAR. 

- Poděkoval rovněž L. Ženatému, J. Ženatému a M. Pešatovi za jejich podporu při 
přípravě dat o funkcionářích a členech klubu v uplynulých funkčních obdobích. Za 
velmi cenný pokládá návrh na budoucí systémové řešení rotace funkcionářů 
klubu v dalších funkčních obdobích. 

- Nabídl jako jednu z možných budoucích přednášek poslech 2. části rozhovoru, 
který Slovenskému rozhlasu poskytl náš čestný člen Dr. J. Černý. 
 

5. K. Paiger informoval kolegy, že se pracuje na přípravě podkladů pro brainstorming 
věnovaný myšlence na hledání další podoby resp. budoucnosti našeho 
dlouhodobého projektu Stružielka, který letos vstoupí do 20. ročníku svého trvání. 
 

6. Poslední informace: zapsání zvolených činovníků klubu do webové databáze RI a RD 
2240 provedl sekretář klubu L. Ženatý, což následně potvrdil elektronickou poštou 
asistentovi guvernéra V. Adámkovi. 
 
 

Zapsal: J. Zajíc  
(s využitím záznamů L. Ženatého) 

 
 
 

 
 
 


